



# MALAYSIA TECHNOLOGY EXPO 2016

18 - 20 February 2016 • Putra World Trade Centre • Kuala Lumpur

www.mte.org.my



Invention & Innovation Awards 2016

L2C Leap to Commercialization



Malaysia International Design Expo & Awards 2016

Asian Youth Innovation Awards & Expo 2016

## INOVASI PMM TERUS CEMERLANG DI MTE 16

### 2 Emas, 1 Gangsa & Best Award



Peserta MTE 2016 (PMM)	Jabatan	Tajuk Produk Inovasi	Anugerah
<b>SUPERVISOR : EN. ABDULL SULAIMAN BIN ISMIL</b>  1. SUZANA BINTI MOHD GHAZALI 2. IZZAH HAZWANI BINTI MUNIR 3. NUR KHUZAIRA BINTI ZAHARUDDIN	JKA	BiHoe	EMAS & Anugerah Terbaik (Kategori Youth)
<b>SUPERVISOR : EN. ASRUDIN BIN MAT ALI</b>  1. NURSYAZWANI BINTI JOHARI 2. FAYIN HANISAH BINTI ABDUL WAHAB	JKM	ARANG BIO: SISA SEKAM PADI DAN TEMPURUNG KELAPA	EMAS (Kategori Youth)
<b>SUPERVISOR: CIK HAFIZAH BINTI HUSSIN</b>  1. NUR AZIZUL BIN NASIR 2. SITI FAKHARIZA BINTI EHSAN 3. NOOR HASNITA BINTI MOHD ARIF 4. NUR SYAZWANI BINTI HAMZAH 5. RABIATUL ADAWIYAH BINTI ZULKIFLI	JP	FRAGRANCE SALT SOAP	GANGSA (Kategori Invention & Innovation)

Ekspo Teknologi Malaysia (MTE) 2016 kali ke 15 telah berlangsung pada 18-20 Februari 2016 di Pusat Dagangan Dunia Putra, Kuala Lumpur. Ekspo ini merupakan platform untuk mempromosikan kekayaan minda dan daya kreatif khususnya dari kalangan rakyat Malaysia. MTE 2016 memberi fokus kepada pameran produk rekacipta dan inovasi serta produk penyelidikan yang terkini, dari dalam dan luar negara, yang dihasilkan dari institusi pengajian tinggi, institusi penyelidikan, syarikat swasta, sekolah-sekolah dan juga orang persendirian dari kalangan akar umbi. MTE 2016 yang dianjurkan ini telah mempamerkan lebih dari 400 produk inovasi.

PMM telah berjaya memperolehi dua anugerah emas di bawah kategori *Youth Award* dengan produk inovasi BiHoe dan Arang Bio, manakala Fragrance Salt Soap bagi kategori *Invention and Innovation* telah berjaya memperolehi pingat gangsa. Produk inovasi BiHoe dari Jabatan kejuruteraan awam di bawah seliaan En Abdull Sulaiman juga turut memenangi *best award* bagi kategori *Youth Award* dengan menerima hadiah berupa sijil dan wang tunai sebanyak RM 1,000.00.

Produk inovasi bi-Hoe ini dihasilkan bagi mengatasi masalah para pekerja di tapak pembinaan yang perlu membawa peralatan yang banyak dan penggunaannya dapat menjimatkan masa pekerja tersebut. Ianya diletakkan di dalam bekas yang kecil serta komponen-komponennya boleh dilaraskan dan mudah untuk dibawa.

